
       

Møteprotokoll  
 

Utvalg: Nordreisa næringsutvalg 
Møtested: Naika, Halti 

Dato: 29.02.2016 

Tidspunkt: 12:00-15:00 

 

Følgende faste medlemmer møtte: 

Navn Funksjon  

Bjørn Arne Olsen (Mdg) Medlem  

Terje Olsen (H) Medlem  

Oddbjørn Johansen (Krf) Medlem  

Mona Salamonsen (Næringslivet) Medlem  

Jan Harald Tørfoss (Næringlivet) Medlem  

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Olaf Skogmo SP 

Johanne Marie Olaussen (H) 

Karl Gunnar Skjønnsfjell (H) 

Odd Kristian Kristiansen (Krf) 

Lars Lilleng (Næringslivet) 

 

  

Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 

Navn   

Olaug Bergset (Sp), Sigrund Hestdal (Ap), Øyvind Evanger (Ap   

 

Følgende medlemmer/varamedlemmer møtte ikke: 

    Siv Elin Hansen (Sv), Karl Mattis Nyheim (Mdg), Hilde Nyvoll (Ap), Marius Johansen (H), 

    Hanne Fjellstad (Krf), Davida Olsen (Krf) og Christian Havnnes Bergfald (ungdomsrådet) 

 

Merknader 

Terje Olsen (H) valgt som møteleder. Johanne Olaussen (H) fratrådte møtet ca 13.45 og Bjørn 

Arne Olsen (Mdg) kl 14.40. 

 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

May Halonen Virksomhetsleder utvikling 

Dag Funderud Sektorleder for drift og utvikling 

 

 

 

 

 



 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, er 

i samsvar med det som ble vedtatt på møtet. 

 

______________________  _______________________ 

Olaf Skogmo 

 

 

______________________  _______________________ 

May Halonen  Karl-Gunnar Skjønnsfjell 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



                                        Saksliste 

 

Arbeidsmøte i næringsutvalget 29.2.16 
på Naika, Halti 
 

Orienteringer 

 Møtet startet med at Dag Funderud hadde en orientering om kommuneplanen, og prosessen 

rundt den, og at det må vedtas ny planstrategi for inneværende periode, innen et år etter at et 

nytt kommunestyre er konstituert.  

 Videre ble det orientert om Boligpolitisk strategi vedtatt 2014 og om Næringspolitisk 

strategi vedtatt 2014.  

 Orientering om prosjekter som kommunen allerede er deltaker i; Regional utviklingsstrategi 

for Nord-Troms; herunder, Nord-Troms studiesenter; kompetanseutvikling i næringslivet og 

Entreprenørskapsplan A, B, C og boligprosjektet. 

Samarbeidsavtale med Halti næringshage 

Drøfting vedrørende forslag til samarbeidsavtale med Halti næringshage. Næringsutvalget 

ønsket å utsette signering av avtalen, dette fordi det er uklart hva som avtaleforslaget 

omfatter pr i dag. Næringsutvalget mente også at innholdet i avtalen avhenger av om 

Næringsutvikler blir tilsatt. Kommunestyret må først vedta at stillingen skal tilsettes eller 

ikke, før avtalen kan underskrives i og med at avtalen omfatter mye som avhenger av at 

kommunen har en næringsutvikler. Innholdet i avtalen må klareres, bla om innholdet dekkes 

gjennom andre avtaler mm. Det må lages en egen sak som tas til behandling i neste møte. 

Prioriteringer utvalget ønsker å gjøre 

 Sentrumsutvikling – infrastuktur er viktig for næringslivet, handel og trivsel. Alle parter må 

involveres i prosessen. Sentrumsplanen trenger fortgang. Det er viktig at det blir fysisk 

tilrettelagt i sentrum slik at folk/tilreisende/turister lokkes til å stoppe. Det må skiltes fra E6 

til parkeringsplasser. Det bør komme en parkeringsplass for bobiler. Det savnes en 

sentrumsnær campingplass. Kan det søkes prosjektmidler for å få fortgang i 

sentrumsplanjobbingen?  

 Det savnes årshjul for arrangement  

 Det er viktig å huske på å utvikle det etablerte næringslivet, støtte opp om de bedriftene som 

er. 

 Det må tilrettelegges for næringsutvikling i distriktene. 

 Viktig å også huske på primærnæringene (fiske og jordbruk) som omsetter for mange 

millioner og antakelig står for den største andel «frisk» kapital inn til kommunen. 

 Ta for seg sjømatmeldinga, viktig å være på «hugget» når store bedrifter skal etablere seg 

 Jobbe videre med nettverksbygging og arenaer for det. Være tilstede der ting skjer 

(konferanser, møter) 

 Visit Lyngenfjord? Er reiselivsbedriftene i kommunen moden for å delta?  



 Frokostseminar med tema reiseliv. Under møtet ønsket Reisafjord Hotell fokus på 

reiselivssatsing. Trond Davidsen skulle ta initiativ til oppfølgingsmøte. De lokale aktørene 

venter på det planlagte møtet.  

 Tiltaksplanen i strategisk næringsplan er ganske ny og har mange tiltak som er ramset opp 

som prioritert. Næringsutvalgets medlemmer bør gå igjennom planen og tiltaksplanen å 

jobbe videre ut i fra den. Viktig å følge det som er vedtatt tidligere.  

 Vi kan miste fylkeskommunale midler hvis vi ikke får næringsutviklerstillinga på plass – 

næringsutvalget ønsket å bringe dette videre til kommunestyret, viktigheta av at denne 

stillinga tilsettes. 

 Hva kan vi gjøre for å bli attraktive for statlige arbeidsplasser? 

Oppsummering 

 Sentrumsutvikling 

 Reiseliv, viktig med samarbeid og promotering 

 Nettverkbygging, være tilstede der ting skjer 

 Landbruk, det skjer mye 

 Sjømatnæring 

 Oljenæringen 

 

 


